
Zápisnica z rokovania Komisie pre kultúru, mestskú kroniku a ZPOZ konanej 
 dňa 26. 09. 2011 

 
 
Prítomní:  podľa prezenčnej listiny 
 
Program rokovania: 

1. Otvorenie 
2. Čerpanie finančných prostriedkov 
3. Plán kultúrnych akcií do konca roka 
4. Koncepcia rozvoja kultúry na rok 2012 
5. Diskusia  
6. Záver 

 
K bodu 1 
Rokovanie komisie otvoril a prítomných privítal predseda Pavol Sihelský.  
 
K bodu 2 
Predseda nás informoval o čerpaní finančných prostriedkov za kultúrne stredisko i za komisiu 
kultúry. Mestské kultúrne stredisko má zostatok na účte 4000 eur a kultúrna komisia 800 eur. 
Finančné prostriedky nevyčerpané v tomto roku sa neprenášajú do budúceho roka. Mali by sa 
vyčerpať. Ak by zvyšovali financie použiť ich na opravu kontrabasy, ktorá je nevyhovujúcom stave. 
Pani Iveta Kýpeťová má za úlohu predbežne zistiť čo by takáto oprava stála. 
 
K bodu 3 
Do konca roka 2011sú naplánované v meste Poltár nasledovné kultúrne akcie: Október mesiac úcty 
k starším, Výstava prác žiakov najkrajšie tekvice, Divadelná jeseň, Adventné stretnutie, Mikuláš pre 
deti, Vianočný koncert spevokolu, Nový rok. Na každú akciu treba rátať s finančnými 
prostriedkami približne vo výške 100 eur. Na október mesiac úcty k starším nie je pripravená zatiaľ 
žiadna kultúrna akcia v kultúrnom dome. Pán Abelovský by doporučil Kandráčovcov  -  Andera, 
nakoľko majú vystúpenia v okolitých mestách. Má na nich aj kontakt. 
 
K bodu 4 
Všetci členovia dostali fotokópie listiny, ktorú vypracoval pán Michal Abelovský s názvom 
Koncepcia Mesta Poltár v oblasti kultúrno-osvetovej činnosti. Každý člen komisie ju má 
preštudovať a pripomienky poznačiť a naniesť na budúce zasadnutie komisie, pretože kultúra 
v meste nemá do dnešného dňa žiadnu koncepciu. Je len schválený kalendár kultúrnych podujatí. 
V meste sa okrem tradičných akcií nič nového nekoná. Je potrebné aktívnejšie sa zapájať do 
vytvárania kultúry v našom meste, či už priamo našimi žiakmi, študentmi umeleckej školy, 
ostatnými občanmi, občianskymi združeniami. A v neposlednom rade pozvať skupiny, divadelné 
súbory z vonka. V budúcom roku by sme mohli zorganizovať   prehliadku starých hudobných 
skupín. Aparatúra by sa požičala z Lučenca od pána učiteľa ZUŠ. Vyhlásiť aj oznam v mestskom 
rozhlase, že do kultúrnych akcií sa môžu zapájať aj iné záujmové organizácie a občania mesta. 
 
K bodu 5   
Mgr. Radoslav Urbančok oslovil zapisovateľku s otázkou aký je program tohto zasadnutia komisie. 
Na uvedenú otázku odpovedal predseda komisie a informoval ho čo je našou úlohou. 
Pani Klembasová mala pripomienku na mestské noviny: vychádzajú nepravidelne, sú obsahovo 
krátke, posledné číslo bolo zamerané len na školstvo, v redakčnej rade sú osoby, ktoré sa 
nezdržiavajú v meste, je potrebné zvážiť ich členstvo v redakčnej rade aby bola činná a noviny 
netvoril len pán Július Imrovič. Pani Mária Schilová a Bc. Jozefína Majchútová sa určite 
nezúčastňujú na zasadnutiach redakčnej rady. Zabezpečiť širší záber informácií do novín. 
Prehodnotiť činnosť redakčnej rady. Ďalej oznámila, že Knižnica v mestskej časti Zelené bola 



zrušená. Niektoré knihy boli prevedené na mestský úrad a do knižnice v Poltári, iné do škôl a zo 
zostávajúcich sa urobí burza. Občania si budú môcť zakúpiť knihy v sume asi 0,20 €/ ks. 
Predseda komisie sa informoval ohľadom ozvučenia pódia pred KD a v budove KD, reproduktory 
sú staršie, a pri tradičných akciách sú problémy. Pouvažovať či kúpiť nové alebo v prípade potreby 
si len od niekoho požičiavať za určitú peňažnú sumu. Náklady na kúpu nových by boli vysoké. Pán 
Abelovský podotkol, že uvedené reproduktory by mali byť umiestnené na stojanoch, aby bolo 
ozvučenie lepšie. 
Pani Kýpeťová zašle základným a materským školám list aby sa zapojili do kultúrnych podujatí 
v roku 2012. V termíne do 20.októbra 2011 sú povinní nahlásiť všetky potrebné údaje, aby boli 
zaradení do Kalendára kultúrnych podujatí na rok 2012. Na základe prihlášok podujatí bude 
schvaľovaný rozpočet na budúci rok a taktiež komisia kultúry podporí jednotlivých aktérov a 
účinkujúcich. 
Pani Klembasová upozornila, že zápisnice zo zasadnutia komisie sa majú dávať na webovú stránku 
mesta. Zapisovateľka ju má v elektronickej podobe zaslať primátorovi, zástupcovi primátora, 
vedúcim oddelení MsÚ a zabezpečí zverejnenie z verejného  rokovania komisie na internetovej 
stránke mesta  na základe rokovacieho poriadku komisií platného od 05.05.2011. 
Pani Šálková informovala prítomných, že nemá pripojenie na internet a zatiaľ sme ani raz 
nehlasovali, že naše zasadnutie je verejné. Všetky zápisnice podpisuje predseda komisie a sú 
prístupné k nahliadnutiu v origináli u predsedu komisie a na MsÚ u zapisovateľky.  
Zápisnice budú v budúcnosti zverejňované.  
V diskusii hovoril pán Michal Abelovský a pani Klembasová doporučili aby sa opäť konali dni 
mesta a boli spojené s Gombovcom. Pán Abelovský sa informoval ako je to s cyklotrasou, ktorá má 
byť vybudovaná na bývalej železničnej trase v smere Rimavská Sobota – Poltár. Pani Klembasová 
odpovedala, že nevie v akej fáze je jej riešenie. Oznámila, že pán primátor mal stretnutie so 
zástupcami Železníc SR ale výsledok sama nepozná. Je potrebné sa dožadovať odpovede 
u primátora. 
Pán Abelovský pripravil určité návrhy na granty a chcel by sa spolu s predsedom komisie zúčastniť 
rokovania u primátora a prednostu MsÚ. Termín stretnutia  si vopred telefonicky dohodnú. 
Nakoľko sa projekty predkladajú do konca novembra, predbežne chce aby stretnutie bolo  
začiatkom októbra. Povedal, že na mestskom úrade je projektor a plátno, ktoré sa nepoužívajú. 
Mgr. Ľuboslava Slebodníková navrhla aby na výstavných paneloch boli prezentované práce nielen 
žiakov škôl ale aj ostaných záujmových organizácií v meste. ( dôchodcov, rybárov, poľovníkov) 
Tieto práce by boli vystavené pri tradičných kultúrnych podujatiach. 
Na webovej stránke mesta zverejniť rodákov, ich výročia, pamätihodnosti aj s fotografiami 
a stručným popisom. 
Predseda komisie navrhol termín konania budúcej komisie kultúry v dňoch 25.prípadne  26. októbra 
2011 po dohode s Mgr. Slebodníkovou. Navrhol pozvať na budúce zasadnutie komisie prednostu 
MsÚ. 
 
K bodu 6 
Zasadnutie ukončil a všetkým prítomným poďakoval za účasť predseda Pavol Sihelský. 
 
 
 
V Poltári, dňa 28.septembra 2011 
 
Zapísala: Ľuba Šálková  
         Pavol Sihelský 
          predseda komisie 
 


